
Di Marzio: Feng chce nabyć całą Romę
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James Pallotta odciął się, w ostatnim komunikacie, od doniesień wiążących

Amerykanów z negocjacjami z potencjalnym inwestorem z Chin. To

potwierdził niejako chwilę później Unicredit, ogłaszając, że prowadzi

takowe rozmowy na własną rękę. 

 

Faworytem mediów do pozyskania części akcji Romy jest Chen Feng. Dziennikarz 

Sky, Gianluca Di Marzio, przedstawia swój punkt widzenia w wywiadzie dla Radio Te

la do io Tokyo:

- Ciężko, aby grupa, taka jak HNA, weszła do Romy z zaledwie 25 procentami

udziałów. Z tego, co wiem, Chen Feng chce całą Romę, być może będzie to proces

stopniowy, jednak skierowany później w nabycie całego klubu. Dlatego można

zrozumieć niezadowolenie prezydenta Romy, Jamesa Pallotty.

 

Media donoszą, iż Chińczycy przejmą 25 z 31 procent udziałów, które posiada

Unicredit.
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